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Koncerty Vinořského adventu 2021
v kostele Povýšení svatého Kříže na Vinořském náměs�

POZVÁNKA NA ZASTUPITELSTVO

Srdečně zveme všechny spoluobčany na před-
vánoční zasedání Zastupitelstva, které se
uskuteční mimořádně v pondělí 20. 12. od 18 hod.
v sále Mariapoli.

Neděle 28. 11. 2021 od 18:30
První vinořský adventní koncert bude patřit
dětem z nově vzniklé základní umělecké školy
Folklorika Praha. Těšit se můžete na mladé
zpěvačky a začínající nadějné instrumentalisty.
Předvedeme vám i krátké vánoční pásmo, kde
společně vystoupí dě� z drama�ckého oboru
spolu s dětmi, které se u nás začaly učit hrát na
flétnu, housle či kytaru. Jako host vystoupí
akus�cké trio The Stringz.

Neděle 05. 12. 2021 od 18:00
Posluchačům se představí pěvecká oddělení
Kamarádi a Shamwari sboru Camerata Praha
z Prahy-Čakovic se sbormistryněmi Veronikou

Dvořáčkovou Žofákovou (Kamarádi) a Janou
Kavanagh (Shamwari), klavírní doprovod Petra
Jirůtková.

Neděle 12. 12. 2021 od18:00
S klasickým svátečním repertoárem Georga
Friedricha Händela, Antonína Dvořáka, Zdeňka
Fibicha a arménského skladatele Komitase
vystoupí Varine Mkrtchyan (soprán), Vartan
Agopian (klavír) a Lucie Agopianová (housle).

Neděle 19. 12. 2021 od 18:00
Do Vinoře se po několika letech opět vrací
populární Rybovka neboli Česká mše vánoční
Jakuba Jana Ryby. Vystoupí pěvecký sbor

Camerata Praha, instrumentální skupina Viktora
Mazáčka a sólisté: Jitka Košatová (soprán), Anna
Moriová (alt), Ondřej Košata (tenor) a Jan Janda
(bas), varhany Petra Jirůtková, dirigent Veronika
Dvořáčková Žofáková.
V boční lodi kostela Povýšení sv. Kříže v době
konání prvních tří adventních koncertů můžete
zhlédnout výstavu žáků výtvarného oboru ZUŠ
Folklorika.

Vstupné dobrovolné.

Z ÚŘADU

Opravy silnic Mladoboleslavská
a Klenovská
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Z ÚŘADU

Kotlíkové dotace.
Pomůžeme vám!
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VÁNOČNÍ ANKETA ZASTUPITELŮ

Kdybyste byl/a Ježíšek, jaký dárek
by od Vás dostali vinořš� občané?
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POZVÁNKA NA KONCERT

18. 1. 2022
od 19 hod.

- str. 4 -

Adventní koncert z roku 2019
v kostele Povýšení svatého Kříže z roku 2019

ZPRÁVYZ RADY

Dne 20. 10. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
dotaci z rozpočtu MČ na rok 2021 ve výši
5 000 Kč z.s. Kultura Vinoř, IČ: 09697110, na
akci Pohádkový les, konanou dne 30. 10. 2021.
a dotaci z rozpočtu MČ na rok 2021 ve výši
4000 Kč z.s. Kultura Vinoř, IČ: 09697110 na akci
Pmikuláš jde Vinoří, konanou dne 5. 12. 2021.

Dne 27. 10. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje výběr
dodavatele asanačních a arboris�ckých prací
v rámci revitalizace předzámčí vinořského

zámku – pana Jana Rosu, IČ: 184 39 268, za
nabídnutou částku ve výši 223 400 Kč bez DPH.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
hodno�cí komisi pro výběr dodavatele ve
složení 1. Ing. Michal Biskup - starosta, 2. Milan
Antoš - místostarosta, 3. Bc. Monika Nová -
tajemnice.

Rada městské čás� Praha-Vinoř bere na vědomí
návrh hodno�cí komise o výběru dodavatele na
akci „Realizace inženýrských sí� a profesních
prací“ společnost Pražské silniční stavby, s.r.o.,
IČ: 01410806, ve výši 624 375 Kč včetně DPH.
Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje výběr
dodavatele na akci " Realizace inženýrských sí�

Projednáno v radě MČ,
výpisky z usnesení

a profesních prací", společnost Pražské silniční
stavby, s.r.o., IČ: 01410806, za částku 624 375
Kč včetně DPH a pověřuje starostu Ing. Michala
Biskupa k podepsání Smlouvy o dílo.

Rada městské čás� Praha-Vinoř podporuje
realizaci projektu instalace boulderingové stěny
na pozemku p. č. 79 organizací HO Satalice, z.s.,
se sídlem Kasalická 154, Praha-Vinoř, IČ:
03586561. Zároveň Rada MČ předpokládá
uzavření nájemní smlouvy s výše uvedeným
spolkem po dobu minimálně 5 let.

Rada městské čás� Praha-Vinoř souhlasí se
zpracováním strategického plánu Ing. Petrou
Lindovskou, IČ: 06660908, za celkovou cenu dle

BUDEKONTROLOVÁNABEZINFEKČNOSTDLE PLATNÝCHPRAVIDEL

UPOZORNĚNÍ
Věřte, že tato zpráva nikoho z nás netěší, vše
jsme připravovali s velkým nasazením
a očekáváním. Bohužel vzhledem k horšící se
situaci s covidem-19 a s novými vládními
doporučeními musíme přizpůsobit průběh akce
Rozsvícení vánočního stromu. Naší povinnos� je
nepodporovat šíření tohoto viru a chránit zdraví
nás všech. Proto se řídíme nařízením
a doporučenímMinisterstva zdravotnictví a prů-
běh celého odpoledne upravíme.

Jak to tedy bude?

Zaručeně se v neděli 28. 11. vánoční strom ve
Vinoři rozsví�. Nebude to však v konkrétní čas,
ale někdy v průběhu dne. Plánujeme zachovat
alespoň venkovní trh (od 15 do 20 hodin)
s občerstvením, s prodejem vánočních stromeč-
ků, chvojím a jmelím, s kolotočem řezbáře
Matěje a se stánkem s tradicemi a zvyky. Vaši
odpolední procházku tak můžete zpestřit
návštěvou Vinořského náměs� a zakoupením
něčeho dobrého nebo něčeho pro dobrou věc.

Adventní koncerty za�m nerušíme, proběhnou
podle pro�covidovych opatření.

Veškeré naše plány jsou však nejisté a budeme
se řídit aktuálními vládními nařízeními. Těžko
odhadovat, co bude v době, kdy budete číst toto
vydání novin, proto prosím sledujte i vy všechna
pro�covidová opatření. My se budeme snažit
informovat vás především prostřednictvím
Facebooku a webových stránek MČ.

Dovolte, abych vám za celý tým popřála krásné
a pohodové Vánoce prožité v kruhu těch
nejbližších a především ve zdraví.

Makéta Kilingerová
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INFORMACEZÚŘADU

ZPRÁVYZ RADY
rámcové nabídky 230 000 Kč. Předpokládaná
doba realizace je ve třech etapách. Etapa č. 1 a 2
v hodnotě 120 �s. Kč bude realizována do
31. 12. 2021, tře� etapa v hodnotě 120 000 Kč
do 30. 6. 2022.

Dne 3. 11. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř ukládá vyhlásit
záměr pronájmu nebytového prostoru
určeného k podnikání pod Normou, jak je
uveden v příloze tohoto usnesení.
Základní náležitos� záměru: Pronajatá plocha:
97,18 m²; minimální nájemné ve výši 2 400 Kč/
m²/rok (bez DPH); doba nájmu od 1. 2. 2022 na
dobu 7 let s možnos� prodloužení; podmínkou
účas� ve výběrovém řízení je složení peněžní
kauce ve výši 20 000 Kč; doba zveřejnění
záměru na úřední desce od 4. 11. do 22. 11.
2021; uzávěrka přihlášek v 10:00 hodin dne
22. 11. 2021.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
poskytnu� dotace z rozpočtu MČ na rok 2021

pro Linku bezpečí, z.s., IČ: 61383198, ve výši
10 000 Kč.

Rada městské čás� Praha-Vinoř souhlasí
s úklidem cyklostezky Vinoř-Satalice na k. ú.
Satalice (600 m) prostředky a zaměstnanci
úřadu MČ Praha-Vinoř za smluvní cenu ve výši
1 000 Kč/rok.

Dne 10. 11. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř bere na vědomí
soupis víceprací a méně prací, které nebylo
možné odhadnout, a určit při zpracování PD,
a výkaz výměr, který byl dodavatelem naceněn
k 20. 09. 2021.
Celkový rozsah víceprací dle výkazu a prove-
dených prací k 20. 9. 2021 je 792 302 Kč
bez DPH.

Rada městské čás� Praha-Vinoř bere schvaluje
soupis víceprací a méně prací, které nebylio
možné odhadnout a určit při zpracování PD
Rozšíření ŠJ, a výkaz výměr, který byl

dodavatelem Z+D s.r.o. naceněn a zrealizován
k 20. 09. 2021. Celkový rozsah víceprací dle
výkazu a provedených prací k 20. 09. 2021 činí
792 302 Kč bez DPH a pověřuje ing. Michala
Biskupa k uzavření dodatku ke smlouvě o dílo
s dodavatelem Z+D s.r.o.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu nebytových
prostor příspěvkové organizaci Vincent
(IČ 720 21 543), jak je uveden v příloze.

Rada městské čás� Praha-Vinoř bere na vědomí
žádost MUDr. Tomáše Krauseho o snížení
nájemného za ordinaci na adrese Mladobo-
leslavská 514 z důvodu rekonstrukce objektu.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
prominu� 50 % nájemného za ordinaci MUDr.
Krauseho za měsíc říjen 2021.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
odměny členům komisí za rok 2021 dle
předložených návrhů.

Dne 15. 11. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř bere na vědomí
jedinou doručenou nabídku k záměru
pronajmout prostory určené k podnikání v ulici
Mladoboleslavská 514 (zdravotní středisko),
který byl vyvěšen na úřední desce od 20. 7. 2021
do 5. 8. 2021.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
nabídku MUDr. Petry Brožové a MUDr. Petry
Kolátkové pronajmout nabízený prostor určený
k podnikání a pověřuje starostu MČ Praha-Vinoř
uzavřít nájemní smlouvu, jak je uvedena v
příloze s těmito parametry:
Nájemce: Pediatrie s úsměvem s.r.o.,
IČ: 11927178
Základní nájemné: 1 247 Kč/m²/rok
Doba nájmu: od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2028
s právem prodloužení.

Provozní doba úřadu MČ na konci roku 2021

27. 12. 20218:00–11:30 12:30–16:00

29. 12. 20218:00–11:30 12:30–16:00
V ostatních dnech bude běžný provoz.

Koncem listopadu bude podél komunikace
Bohdanečská (směrem na Čakovice) vysazeno
šedesát kusů jabloní starých ovocných odrůd.
Čtyřicet pět kusů starých odrůd hrušní bude od
konce listopadu lemovat nově obnovenou

původní polní cestu z komunikace Živanická
k Vinořskému parku.

Ing. Jana Vaculová, referent veřejné zeleně

Výsadby 105 kusů starých ovocných odrůd jabloní a hrušní

Od 1. září 2022 bude zakázáno topit v kotlích horších než 3. třídy
Co to ale znamená? Jak se dozvím, jakou mámůj
kotel třídu? A jak správně v kotlích na pevná
paliva topit? A proč? To jsou otázky, na které
vám odpoví brožura vydaná Ministerstvem
životního prostředí. Po přečtení budete
nejenom vědět, jak ušetřit finance správným
vytápěním, ale také jak chránit zdraví své
i zdraví vašeho nejbližšího okolí a čeho se
vyvarovat, abyste se vyhnuli případným
pokutám ze strany úřadů za nedodržení
zákonných požadavků. Povinnos� související
s vytápěním v kotlích na pevná paliva jsou
zakotveny v zákoně o ochraně ovzduší (zákon

č. 201/2012 Sb.). Brožurka (kterou si můžete
stáhnout na adrese h�ps://www.praha-vinor.cz/
cim-a-jak-topit/) se tyto zákonné povinnos�
pokusila nejenom shrnout, ale také vysvětlit
srozumitelnějším jazykem a upozornit na
nejdůležitější povinnos� domácnos�, které jsou
vytápěny kotlem na pevná paliva napojeným na
ústřední topení.

Ing. Jana Vaculová, referent
veřejné zeleně

Pomoc s výměnou nevyhovujícího kotle pro nízkopříjmové domácnos�
V návaznos� na zákaz topit v kotlích na pevná
paliva horších než 3. třídy (platný od září 2022)
nabízíme spolupráci při výměně nevyhovujícího
kotle při vyřízení dotace Státního fondu
životního prostředí) na pořízení ekologického
vytápění v domácnostech.

Pokud by měl někdo zájem, nechť prosím co
nejdříve (max. do poloviny prosince) zašle
krátkou informaci na e-mailovou adresu

jana.vaculova@praha-vinor.cz, že má zájem
pokusit se dotaci získat.

Bližší informace o nabízené finanční podpoře
naleznete na webu městské čás� h�ps://
www.praha-vinor.cz/pomoc-s-vymenou-
nevyhovujiciho-kotle-pro-nizkoprijmove-
domacnos�/.

Ing. Jana Vaculová, referent veřejné zeleně

tak vypadá jízda po některých silnicích ve Vinoři.
Drobné opravy zvládá MČ sama, ale rozsáhlé
opravy za miliony musí provádět TSK (Technická
správa komunikací). Jsem rád, že se v poslední
době podařilo zajis�t souvislou údržbu
Mladoboleslavské od Normy k ulici Lohenická
a nyní od kruhového objezdu až k zámku. Jednalo
se o frekventované úseky s nejhorším povrchem,
hluboké výtluky, vydrolené kraje u obrubníků,
mnoho starých záplat. Dnes máme nejdůležitější
část Mladoboleslavské opravenou a snad 10 let
do ní nebudememuset zasahovat.
Příprava takové komplexní souvislé údržby
vyžaduje několik let práce. Proto jsme ještě před
dokončením prací na Mladoboleslavské ak�vně

vstoupili do dalšího jednání s TSK, tentokrát
ohledně opravy Klenovské. Ta je v ještě horším
stavu, protože se propadá i kanalizace, silnice je
zvlněná a silně deformovaná těžkými nákladními
auty převážejícími materiál na stavby
v Přezle�cích. Oprava Klenovské bude ještě
nákladnější, bude muset jít do spodních vrstev
a zahrnovat i opravu kanalizace. Již v listopadu
tohoto roku jsme provedli s TSK místní šetření,
předali požadavky na doplňující bezpečnostní
opatření a doufáme, že ještě letos budou
provedeny sondy a odebrán materiál na
laboratorní zkouška. Během roku 2022 bude
zpracován projekt a v roce následujícím dojde
k opravě v celé délce Klenovské.

Ing. Michal Biskup, starosta

Cestou necestou,

Mapa rozmístění stromů, č. 1 šedesát kusů jabloní, č. 2 čtyřicet pět kusů hrušní
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Ing. Michal Biskup
starosta MČ Praha-Vinoř
(SDRUŽENÍ PRO VINOŘ)

1. Vánoce jsou pro mě dny, kdy
se setkáváme s blízkými lidmi,

dny, kdy děláme radost druhým a hlavně dětem.
Dny, kdy člověk na konci roku může bilancovat
a po odeznění hek�ckých příprav i zklidnit mysl
a věnovat se duchovnímu rozměru Vánoc.

2. Společná večeře se širokou rodinou. K jídlu se
podává rybí a hrachová polévka, poté ryba nebo
obalovaná vinná klobása a samozřejmě domácí
bramborový salát.

3. Pokud má Ježíšek skutečně neomezené
možnos�, tak bych Vinoři dal dárky tři. Vyřešení
dopravy a parkování odvedením 12 �síc aut
denně z Mladoboleslavské, pryč z centra Vinoře
a podzemním parkováním pro všechna auta,
která nyní ucpávají ulice. Pak návrat Vinořského
zámku Vinoři a jeho zpřístupnění občanům.
Poslední tře� dárek by byl moderní dům pro
seniory, aby mohli trávit své pozdní stáří
důstojně ve Vinoři, v místě, kde prožili velkou
část svého života.

Milan Antoš
1. zástupce starosty (ODS)

1. Období …co mám rád,
období, kdy se na chvilku
všechno zastaví a očekávám

klid a pohodu. Procházku Prahou… Pak se
vzbudím 25. a začne Mistrovství světa juniorů
v hokeji a já začínám pracovat.

2. Salát, kapr, rybí polévka a chlebíčky
s cukrovím na vánočním ubruse s výzdobou
stolu advent-ním svícnem.

3. Pro vinořské spoluobčany bych nadělil zimní
stadión s koupalištěm… v zimě se klouzat, v létě
plavat… paráda pro všechny

Robert Ry�na
zástupce starosty
(SDRUŽENÍ PRO VINOŘ)

1. Vánoce samozřejmě miluji
už od dětství, ale od léta Páně

2008 neminul rok, abych je neměl spojené také
s Vinořským adventem. Od prvního ročníku jsem
byl do něj vždycky nějak zaangažovaný. A ať už
jsem byl v roli spoluorganizátora koncertů nebo
toho špinavého chlapa, co tahal ze sýpky na
náměs� v deš� elektrické kabely, vždycky jsem si
tuhle vinořskou předzvěst Vánoc náramně užil.
Dodnes moc rád vzpomínám na první vinořskou
Rybovku 21. stole�, která zazněla právě ve
zmíněném roce 2008. Dnes už zesnulý operní
pěvec Milan Burger se před jejím začátkem
rozhlédl po absolutně přeplněném interiéru
kostela a řekl svému kolegovi Mar�nu Šrejmovi:
„Kolegáčku Šrejmáčku, je tady strašná spousta
lidí. Nedá se nic dělat, budeme muset zpívat
nahlas.“ Když k tomu připočtu ještě o něco
mladší tradici Soutěže o nejlepší bramborový
salát, která se koná vždy přímo na Štědrý den
kolem poledního a v níž se se mi za�m vždy
dostalo té c� být jedním z porotců, musím
konstatovat, že Vánoce opravdu miluji a ty
vinořské obzvlášť.

2. Naše domácí štědrovečerní večeře je vcelku
tradiční a jako hlavní chod obsahuje buď
smaženého kapra nebo řízek. Pokud jste si
přečetli mou odpověď na předchozí otázku, jistě
chápete, proč si dávám bramborového salátu
coby přílohy jen minimální porci.

3. Pokud bych tak jako Ježíšek mohl plnit přání,
moc rád bych nám všem nadělil život beze
strachu z virů a dalších nemocí.

Našim zastupitelům jsme položili tři otázky a přinášíme vám odpovědi těch, kteří se zúčastnili.

1. Co pro Vás znamenají Vánoce?
2. Jak vypadá Vaše štědrovečerní večeře?
3. Kdybyste byl/a Ježíšek, jaký dárek by od Vás dostali vinořš� občané?

David Smoljak
radní (SDRUŽENÍ PRO VINOŘ),
senátor PČR

1. Venku padá sníh, z rádia zní
Rybova Česká mše vánoční

a dě� napjatě vyhlížejí Ježíška. Takhle u nás
vypadaly Vánoce dlouhá léta… Dnes nám už dě�
odrostly a spíš než Ježíška kontrolují pohledem
vnučku v kočárku, sníh už taky moc nepadá, ale
tu Rybovku si pouš�me pořád.

2. Klasika, kapr s bramborovým salátem
a k tomu sklenka bílého vína. Ale před�m ještě
kapustnica – zelňačka s houbami a klobásou.

3. Pocit svátků klidu a míru bych ponechal
v našich myslích a duších trvale. A jako drobný
bonus bych na zem poslal ten vánoční sníh!

JUDr. Jan Červenka
radní (ODS)

1. Krátké zastavení, zamyšlení
a uspořádání vzpomínek v
běhu života. Pravidelně se

dopo-ledne zastavím na hřbitově, projdeme se
s rodinou, která se mi letos v domě zmenšila
s odstěhováním syna, nechybí zastávka
v kostele. Dárky raději dávám než dostávám.

2. Naprostá tradice, polévka, salát, kapr, ale
několik posledních let se sejdeme v širším
rodinném kruhu, což jsem si historicky vždy přál.
Bývá nás, nepočítaje psy, více než desítka, a to už
je malá událost. Nechybí talíř pro nečekaného
hosta.

3. Ježíšek nejsem, ale věřím, že jsme pro Vinoř
v tomto období kus práce vykonali. Pokud jde
ale o jedno přání, rád bych, aby se konečně
realizoval vodovod a kanalizace směrem ke
ctěnickým sousedům. Už je to opravdu
v dohledu. Osobně jsem si pak dal závazek
realizovat co nejdříve opravu kapličky u zastávky
MHD v centru Vinoře, která je v žalostném stavu
a všem na očích. A samozřejmě přeji mnoho
zdraví a životní spokojenos� všem sousedům,
zvláště našim seniorům, které rád potkávám.

Fran�šek Švarc
Zastupitel (ODS)

1. Svátek šťastných dětských očí.

2. Veliký stůl, hodně strávníku, někdy až
čtrnáct, s tradičním jídlem – rychlým.

3. Zdraví, pohodu a úsměvy. Špatně se to ale
balí…

Mar�n Horský
zastupitel (ODS)

1. Dny klidu a setkávání se
s rodinou a přáteli.

2. Klasická večeře s kaprem a bramborovým
salátem, i když dě� již dávají přednost řízku před
kaprem.

3. Krásné náměs� na pěší zóně.

Mgr. Hana Šůrová
zastupitelka (SDRUŽENÍ PRO
VINOŘ)

1. Mám tři dě�, takže Vánoce
jsou hlavně svátky pro ně.
Společně se připravujeme:

učíme se koledy, pečeme cukroví, vyrábíme
a rozesíláme vánoční přání přátelům a rodině.

Na Štědrý den, ještě než jdeme ke stromečku, si
připomínáme příběh Ježíšova narození. Letos se
mi snad konečně poštěs� jít si na půlnoční
zazpívat Rybovu mši vánoční do kostela.

2.Naše štědrovečerní menu je spojením různých
rodinných tradic i novinek. Máme výbornou
babiččinu rybí polévku, vinnou klobásu
s bramborovou kaší a čerstvé pečené pstruhy
s bramborovým salátem. Nesmí chybět ani
pořádná mísa ovocného salátu.

3. Já sama bych si moc přála pořádnou
cyklostezku do Kbel a taky semafory na
křižovatce u Černínů, aby dě� mohly bezpečně
přecházet cestou do školy a na kroužky. Takže
kdyby to bylo v mé moci, tohle bych Vinořákům
určitě nadělila.

Ing. Lenka Hluší, Ph.D.
zastupitelka (SDRUŽENÍ PRO
VINOŘ)

1. Volno, pohádky, stromeček
a poslední roky radost dě�.

2. Ryba, ale trochu jinak, u nás s koprovou
omáčkou a bramborovou kaší.

3. Pro letošek by to byl minimálně semafor
u Černínů.

doc. Ing. Lenka Turnerová, CSc.
zastupitelka (Sdružení KDU,
Pirá�, TOP 09, NK)

1. Vánoce jsou pro mě
obdobím klidu a pohody, které

následuje po poměrně hek�ckém období, kdy
vrcholí na vysoké škole semestr a současně
i přípravy na Vánoce. Letošní rok pro mě a celou
naši rodinu nabývají zcela nové podoby, protože
náš nový člen, Matějíček, už vnímá, co se děje
kolem něho, a ze všeho nejvíc miluje světýlka
a různé efekty, které rád ovládá. Takže u nás
budou Vánoce opravdu veselé. Vánoce pro mě
znamenají také období setkávání s přáteli, která
nabývají v tomto čase zvláštní kvality. Také jsou
pro mě časem vzpomínek na ty, kteří už mezi
námi nejsou a hodně pro mě znamenali. Nikdy
nezapomenu na podporu zvířat, zvláště psů
a koček, kterým se snažím „přilepšit“.

2. S dcerou a mým bratrem dodržujeme naši
rodinnou tradici, takže vaříme králíka na
„černo“, což ostatní členové rodiny (zvláště nově
příchozí) nesdílejí. Proto se servíruje i kapr
s bramborovým salátem, ale i řízky z několika
druhů masa. Pečeme tradiční ořechový dort.

3. V poslední době jsem si několikrát přála mít
alespoň kouzelný proutek, který by do vinořské
poli�ky dokázal přinést schopnost mluvit na
rovinu a říkat si pravdu. Moc ráda bych lidem
umožnila žít v klidu, v souladu s přírodou. Je
silně stresující vědomí, že máme poslední
možnost toto zabezpečit. Prosazení lesoparku
místo smyslupostrádajícího golfového hřiště je
pro mě �m nejdůležitějším dárkem trvalé
hodnoty. Velmi vítám ochotu magistrátu vést se
mnou a opozičními zastupiteli Kbel a dalších
městských čás� v tomto smyslu dialog.

Ing. Jan Obruča
zastupitel (Sdružení KDU,
Pirá�, TOP 09, NK)

1. Pro mě znamenají Vánoce
především slavnost narození
Ježíše Krista. Anděl, který tuto

událost zvěstoval pastýřům, řekl: „Nebojte se,
nesu vám dobrou zprávu, ze které se mohou
radovat všichni lidé...“. To je poselství Vánoc:
nemusíme mít strach, můžeme se radovat. Vím,

že není vždy jednoduché toto poselství
přijmout. Ale v tom případě si vzpomenu na
příběh, jak poli�č� vězňové v padesátých letech
slavili Vánoce v těch nejtěžších podmínkách
jáchymovských lágrů. Bez stromečku, bez kapra,
bez cukroví, ale s nadějí a rados� v srdci…

2. Štědrovečerní večeři bereme jako slavnostní
příležitost, kdy se sejde celá rodina u stolu.
Nejprve si přečteme úryvek z evangelia
o narození Ježíše Krista (Lk, 2,1-14). V modlitbě
vzpomeneme na naše příbuzné, živé i zemřelé,
a také na lidi, kteří jsou opuštění, nemocní,
zklamaní, kteří nemohou slavit Vánoce
v rodinném kruhu. Poté si společně připijeme
na zdraví. Následuje výborná rybí polévka
a smažený kapr s bramborovým salátem nebo
bramborovou kaší. No a po večeři čekání na
Ježíška. A aby nám to čekání rychleji uteklo,
dáme si nějaké cukroví.

3. Kdybych byl Ježíšek, nadělil bych nám všem
radost z každého dne, který prožijeme, radost
z drobných pozornos�, které si dáváme
navzájem s našimi blízkými, radost, která
překoná smutek, bolest, trápení… Také smysl
pro humor a schopnost nebrat se moc vážně,
nenaříkat, nereptat. Nadělil bych nám všem též
respekt jednoho k druhému, porozumění i pro
toho, který nesdílí naše názory.

Mgr. Michal Zítek
zastupitel (ODS)

1. Údiv! To už jsou tady zase
Vánoce? To bude věcí.
Rozmotávání nekonečného

klubka vánočních světýlek, zmrzlé prsty při
jejich venkovní instalaci, důvěra v žebřík, který
se u nás dědí z generace na generaci. Spálené
cukroví, kapr plný kos�, bramborový salát,
který nechutná tak, jak jsem si představoval.
Jehličí po celém domě, pes dávící se
rozkousanou ozdobou ze stromečku. No
prostě to nejlepší období v roce, kdy se potkám
s rodinou, kamarády, dáme si cukroví
a vaječňák. Budu doufat, že Ježíšek našel můj
dopis a přinese mi všechno, o co jsem si psal,
neboť jsem byl celý rok určitě hodný.
A samozřejmě předsevze�, že příš� rok to zlaté
prasátko už určitě uvidím :-)

2. Myslím, že na všechny zvyky a tradice
z minulos� můžu letos zapomenout. Jelikož
očekáváme před Vánoci příchod prvního
potomka, tak to bude asi veliká legrace
a spousta nových a nečekaných zážitků. Ale
věřím, že až po večeři rozbalíme pod
stromečkem to perfektní auto na dálkové
ovládání, tak to syn ocení, minimálně z poloviny
jako já.

3. Hlavně smysl pro humor a pozi�vní náhled na
svět. Vím, že to nyní není úplně jednoduché, ale
věřím, že to může pomoci. Byl bych rád, kdyby
se díky těmto dárkům sousedi dívali na změny,
které se u nás ve Vinoři dějí, jako na přínos a ne
na komplikace. Jsem přesvědčen, že s humorem
jde všechno líp, třeba i tvorba odpovědí na
první dvě otázky :-)

Jiří Kazil
zastupitel (ANO 2011)

1. Vánoce jsou svátky klidu
a pohody. Sejde se rodina.

2. Večeříme kapra a řízek s bramborovým
salátem.

3. Popřál bych jim klidné Vánoce a nadělil
spoustu parkovacích míst a zklidnění dopravy
v naší městské čás�.

(Redakce)

VÁNOČNÍ ANKETA ZASTUPITELŮ
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ZÁKLADNÍ
ŠKOLA

Akce kulový blesk je u konce. Sportovní
aktivity se z našeho centra přestěhovaly do
nové tělocvičny pod lékárnu a původní sál je
p řebudován na krásnou a modern í
společenskou místnost. Ta bude využívána
i našimi seniory, kteří přišli o prostory Na
Rychtě (původní prodejna plynu). Přidanou
hodnotou tohoto prostoru je spojení se
zahrádkou, kterého jsme docílili vybudo-
váním francouzského okna. Nový prostor je
využíván také jako učebna, zároveň slouží
jako čítárna a studovna pro knihovnu
a přednáškový sál. Přijďte se sami přesvědčit
a strávit u nás chvilku, třeba nad knihou.

Těšíme se na vás!

VINCENT
KOMUNITNÍ CENTRUM
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KONTAKT:
Alfred Teller, ředitel MŠ a ZŠ
zsvinor@volny.cz
Jana Kovářová, zástupkyně ředitele pro MŠ
kovarova@zsvinor.cz

Ceny inzerce: formát 60 x 40 mm (150 Kč), formát 60 x 90 mm (300 Kč), formát 128 x 90 mm (500 Kč), podklady můžete zasílat na e-mail: noviny@praha-vinor.cz, nejpozději však do 15. dne měsíce pro měsíc následující.
Řádková inzerce: 10 Kč za řádek. Jeden řádek je cca 50 znaků včetněmezer, písmo Calibri vel. 9 bodů (jako text v novi-nách). Barva černá.

inzerce

pozvánka

V současné době se epidemiologická situace ve
škole mění každým dnem. Někteří rodiče se na
nás stále obrací s dotazy nebo výtkami, které
jsou spíš určeny hygienické stanici. Škola
nerozhoduje ani o karanténních opatřeních, ani
o délce karantény, jejím zahájení nebo ukončení.

Do konce listopadu budeme dle nařízení
ministerstva zdravotnictví testovat každé
pondělí (tj. 22. 11. a 29. 11.) an�genními testy.
Při pozi�vním pondělním an�genním testu
doposud hygienická stanice nenařizovala žádná
karanténní opatření pro zbytek třídy.

Škola je schopna ze dne na den začít vyučovat
jak kombinovaně (některé dě� ve škole, některé
doma), tak i distančně. Velký dík patří nejen
flexibilním vyučujícím, kteří často z hodiny na
hodinu mění způsob své práce, ale i většině

rodičů. Rodiče mají možnost si ve škole zapůjčit
technické prostředky potřebné pro distanční
výuku (modem, PC, tablet), za což děkujeme naší
městské čás�.

V pondělí 22. 11. 2021 začala druhá fáze
rekonstrukce školní jídelny. Školní jídelnu již
bohužel nemůžeme využívat a pro stravování
jsme zřídili provizorní jídelnu v prostorech školní
družiny v hlavní budově. Odpolední družina
v hlavní budově bude po tuto dobu v kmenových
třídách.

Závěrem bychom rádi poděkovali za všechny
milé a pozi�vní ohlasy od rodičů a nespokojené
rodiče naopak požádali o vyjádření jejich
nesouhlasu slušnou formou (bez vulgárních
invek�v).

Vedení školy

MÍSTNÍ
KNIHOVNA
NOVINKY
Marta v roce vetřelce, Petra Soukupová
Kafe@cigárko, Marie Doležalová
Vražda v ambitu, Vlastimil Vondruška
Veronika se rozhodla zemřít, Paulo Coelho
Manželé odvedle, Shari Lapena
Kavárna u Anděla, Dcery naděje, Anne Jacobsová
Syn, Jo Nesb�

NOVÉ KNIHY PRO DĚTI
Bertík a čmuchadlo, Petra Soukupová
Anička na řece, Ivana Peroutková

OPATŘENÍ

Sledujte prosím dostupné informační kanály,
situace se rychle mění. Registrované čtenáře
budeme o případných změnách v otevírací
době knihovny informovat e-mailem.

KONTAKT:
Jana Česáková Hyklová
Opočínská 364, Praha-Vinoř
Mobil: +420 730 932 177
knihovna@praha-vinor.cz

OTEVÍRACÍ DOBA KNIHOVNY:
ÚTERÝ: 9:00–13:30 a 14:30–19:00
ČTVRTEK: 9:00 –13:30 a 14:30–19:00

KONTAKT:
Markéta Kilingerová, ředitelka
Opočínská 364, Praha-Vinoř
Mobil: +420 739 042 617
vincent@praha-vinor.cz

Nové lékařky
PEDIATRIE S ÚSMĚVEM s.r.o.

Jde o společnost dvou atestovaných lékařek
v oboru PLDD, která od 1. 1. 2022 přebírá praxi
po MUDr. Řandové. Sestřička Ivana Tečová, na
kterou jste všichni zvyklí a která vás velmi dobře
zná, s námi zůstává. Jedinou změnou, která Vás
čeká, bude přesun ordinací blíže ke schodiš� do
nově budovaných prostor (po paní advokátce
a pedikúře, pediatrii) + mírné úpravy
ordinačních hodin. V horizontu cca do tří let
máme slíbeno i vybudování výtahu.

Naše společnost byla založena s cílem
pokračovat v provozování praxe PLDD (prak�cký
lékař pro dě� a dorost), v budoucnu i postup-
ným navyšováním počtu ošetřovaných pacientů
(v horizontu do cca 3 let). Zpočátku se budeme
v ordinaci střídat (jedna lékařka PO a ÚT, druhá
zbytek týdne), ale s navyšováním počtu
pacientů budeme postupně zvyšovat i naše
úvazky.

Jsme dvě lékařky, obě Petry, jedna Brožová,
druhá Kolátková, které se poznaly při práci
v předatestační přípravě v Benešově. Spojuje
nás láska k práci s dětmi. Líbí se nám, že jde
o komplexní péči o malé pacienty, které spolu
s rodiči můžeme sledovat až do dospělos�
(poskytovat péči můžeme dětem a mladým
dospělým od narození do 19. narozenin).
Zajímáme se o novinky v oboru.

Rády bychom pokračovaly v dobře zavedené
péči o vaše dě� a spolu s vámi je vedly
k odpovědnos� za své zdraví a pomáhaly vám
při řešení problémů. Těšíme na spolupráci
s vámi a doufáme, že se nám povede naplnit
očekávání, která máte! S pozdravem a přáním
pevného zdraví

MUDr. Petra Brožová a MUDr. Petra Kolátková,
PEDIATRIE S ÚSMĚVEM s.r.o.

Pokračující dostavba školní jídelny

Mediální výchova pro seniory v nových
prostorách komunitního centra

Nové prostory k dispozici

Ceny inzerce:

formát 60 x 40 mm (150 Kč),
formát 60 x 90 mm (300 Kč),
formát 128 x 90mm (500 Kč),
podklady můžete zasílat na:
noviny@praha-vinor.cz,
nejpozději však do 15. dne
měsíce proměsíc následující.

Řádková inzerce: 10 Kč za
řádek. Jeden řádek je cca 50
znaků včetně mezer, písmo
Calibri vel. 9 bodů (jako text
v novi-nách). Barva černá.


